

“华集” 商标权声明

“华集” 品牌是江苏华集新材料科技有限公司(以下简称“我公司”)拥有的知名品牌之一。“华集” 品牌的洁净室的铝合金防静电高架地板产品系列、办公区域的网络架空地板产品系列、机房区域的防静电架空地板产品系列等产品自上市以来,一直深受广大消费者的认可和青睐,为了维护广大消费者的权益和我公司的合法权益,我公司**严正声明如下**:

一、“华集” 商标、商号:

我公司于2015年10月15日成立,并在“金属地板、抗静电地板、地板”等商品上享有“华集” 商标权、商号权。我公司“华集” 系列及英文商标涉及第6、11、19类,均为有效注册商标(详见下表)。

类别	注册号	商标标识	申请日期 注册日期 专用期限	核定商品
6	3670825		2003-08-12 2005-03-07 2035-03-06	金属地板, 金属天花板
6	5552391	J.E.C.C.	2006-08-21 2010-02-07 2030-02-06	金属地板, 建筑用金属板, 金属天花板, 金属地板砖, 金属格栅, 金属屋顶材料, 金属预制件, 金属护壁板, 铝塑板(以铝为主), 电线桥架
11	3619512		2003-07-04 2005-02-21 2035-02-20	空气加热器, 空气调节设备, 风扇(空气调节), 空气冷却装置, 空气调节装置
19	732791		1993-08-25 1995-02-28 2035-02-27	抗静电地板
19	3670824		2003-08-12 2005-09-28 2025-09-27	地板
19	5552389	J.E.C.C.	2006-08-21 2009-10-21 2029-10-20	非金属地板, 非金属建筑材料, 非金属天花板, 非金属地板砖, 地板, 非金属屋顶材料, 非金属预制件, 非金属板, 树脂复合板, 拼花地板
19	6185382	MIRO	2007-07-26 2010-03-28 2030-03-27	地板, 贴面板, 树脂复合板
19	6185383	华集美罗	2007-07-26 2010-02-21 2030-02-20	地板, 建筑用塑料条, 建筑用塑料板, 建筑用非金属嵌条, 非金属地板, 树脂复合板, 拼花地板, 贴面板
19	6290196	JECC.MIRO	2007-09-24 2010-03-07 2030-03-06	非金属地板, 非金属建筑材料, 非金属天花板, 非金属地板砖, 地板, 非金属屋顶材料, 非金属预制件, 非金属板, 树脂复合板, 拼花地板

二、“华集”品牌系列产品知名度：

我公司——江苏华集新材料科技有限公司位于江苏省常州市武进经济开发区菱香路16号，坐落在环境非常优美的旅游风景区——常州西太湖旁，专业生产“华集”品牌的洁净室的铝合金防静电高架地板产品系列、办公区域的网络架空地板产品系列、机房区域的防静电架空地板产品系列，“华集”经营30多年来坚持设计、研发、制造、品质、安装、服务为一体的理念，现已发展成为同行业中历史悠久、规模大、知名度高、品牌影响力强的企业。

“华集”系列产品被我公司生产、销售至今，成为国内公认的知名品牌产品。2024年，被中国电子仪器行业协会授予“中国防静电装备品牌企业”荣誉。在“百度”等搜索引擎中对“华集地板、华集架空地板、华集高架地板、华集铝合金高架地板、华集全钢防静电地板、华集抗静电地板、华集硫酸钙防静电地板、华集网络地板等”进行搜索，显示的搜索结果均指向我公司。“华集”品牌已经与我公司形成了唯一的对应关系。

三、我公司敬告消费者：

目前在市场上，出现了很多抢注“华集”商标、字号，打着“华集”品牌的名义生产和销售假冒伪劣商品的情况、注册有关“华集”字号或相近的企业名称混淆视听销售假冒“华集”品牌产品、私刻我公司假公章用在投标授权书、私刻我公司假公章用在销售假冒伪劣商品的发货清单、私刻我公司假公章用在销售假冒伪劣商品的检测报告上等，情形极其恶劣，实际“华集”商标一直在我公司的持有和使用中，并未授权给其他公司生产。另外，这些销售假冒“华集”产品质量极其低劣，严重坑害了客户，损害了客户的利益和业主的利益，侵犯了我公司的合法权益，严重扰乱市场秩序。

对于任何恶意使用、恶意抢注“华集”及近似商标、商号的行为；注册有关“华集”字号的或相近的企业名称混淆视听销售假冒“华集”品牌产品；私刻我公司假公章销售假冒“华集”品牌产品；对于任何恶意攻击“华集”产品的，以及恶意仿冒、生产、销售“华集”产品的行为；严重侵犯了我公司的商标权、商号权，我公司将通过国家知识产权局、各级市场监管部门、各级法院予以严厉的打击、绝不姑息，甚至升级到刑事高度，以维护我公司的合法权益和“华集”声誉。

四、举报有奖：

如任何单位或个人，发现有人假冒、抢注、傍靠“华集”及近似商标、商号的，发现仿冒、生产、销售“华集”产品的，欢迎向我公司提供相关资料进行举报。一经查实，必有重奖。奖金范围：5000元-10000元/次，根据标的大小而定。

举报邮箱：[【jshuajifloor@163.com】](mailto:jshuajifloor@163.com)

举报电话：**【张先生 15251933132】**

江苏华集新材料科技有限公司

JIANGSU HUAJI NEW MATERIAL TECHNOLOGY CO., LTD



Declaration of Trademark Rights for "Huaji"

The "Huaji" brand is one of the well-known brands owned by Jiangsu Huaji New Material Technology Co., Ltd. (hereinafter referred to as "our company"). The aluminum alloy anti-static elevated floor product series for clean rooms, network elevated floor product series for office areas, and anti-static elevated floor product series for computer room areas under the "Huaji" brand have been widely recognized and favored by consumers since their launch. In order to safeguard the rights and interests of consumers and our company's legitimate rights and interests, our company solemnly declares as follows:

1、Huaji trademark and trade name:

Our company was established on October 15, 2015 and enjoys the trademark and trade name rights of "Huaji" on products such as "metal flooring, anti-static flooring, and flooring". Our company's "Huaji" series and English trademarks involve classes 6, 11, and 19, all of which are valid registered trademarks (see table below for details).

类别	注册号	商标标识	申请日期 注册日期 专用期限	核定商品
6	3670825		2003-08-12 2005-03-07 2035-03-06	金属地板, 金属天花板
6	5552391		2006-08-21 2010-02-07 2030-02-06	金属地板, 建筑用金属板, 金属天花板, 金属地板砖, 金属格栅, 金属屋顶材料, 金属预制件, 金属护壁板, 铝塑板(以铝为主), 电线桥架
11	3619512		2003-07-04 2005-02-21 2035-02-20	空气加热器, 空气调节设备, 风扇(空气调节), 空气冷却装置, 空气调节装置
19	732791		1993-08-25 1995-02-28 2035-02-27	抗静电地板
19	3670824		2003-08-12 2005-09-28 2025-09-27	地板
19	5552389		2006-08-21 2009-10-21 2029-10-20	非金属地板, 非金属建筑材料, 非金属天花板, 非金属地板砖, 地板, 非金属屋顶材料, 非金属预制件, 非金属板, 树脂复合板, 拼花地板

19	6185382	MIRO	2007-07-26 2010-03-28 2030-03-27	地板,贴面板,树脂复合板
19	6185383	华集美罗	2007-07-26 2010-02-21 2030-02-20	地板,建筑用塑料条,建筑用塑料板,建筑用非金属嵌条,非金属地板,树脂复合板,拼花地板,贴面板
19	6290196	JECC.MIRO	2007-09-24 2010-03-07 2030-03-06	非金属地板,非金属建筑材料,非金属天花板,非金属地板砖,地板,非金属屋顶材料,非金属预制件,非金属板,树脂复合板,拼花地板

2、 Brand awareness of "Huaji" series products:

Our company, Jiangsu Huaji New Material Technology Co., Ltd., is located at No. 16, Lingxiang Road, Wujin Economic Development Zone, Changzhou, Jiangsu Province, and next to the West the Taihu Lake Lake, a scenic spot with very beautiful environment. It specializes in the production of aluminum alloy anti-static high shelf floor products for clean rooms of the "Huaji" brand, network raised floor products for office areas, and anti-static raised floor products for machine room areas. For more than 30 years of operation, "Huaji" has adhered to the concept of integrating design, research and development, manufacturing, quality, installation, and service, and has now developed into an enterprise with a long history, large scale, high popularity, and strong brand influence in the industry.

The "Huaji" series of products have been produced and sold by our company until now, becoming a well-known brand product recognized domestically. In 2024, it was awarded the honor of "China Anti static Equipment Brand Enterprise" by the China Electronic Instrument Industry Association. Search for "Huaji flooring, Huaji elevated flooring, Huaji elevated flooring, Huaji aluminum alloy elevated flooring, Huaji all steel anti-static flooring, Huaji anti-static flooring, Huaji calcium sulfate anti-static flooring, Huaji network flooring, etc." on search engines such as "Baidu", and the displayed search results all point to our company. The "Huaji" brand has formed a unique corresponding relationship with our company.

3、 Our company reminds consumers:

At present, there are many cases in the market of registering the "Huaji" trademark and brand name, producing and selling counterfeit and inferior goods under the name of the "Huaji" brand, registering

relevant "Huaji" brand names or similar enterprise names to confuse the public and sell counterfeit "Huaji" brand products, privately engraving our company's fake official seal for use in bidding authorization letters, privately engraving our company's fake official seal for use in selling counterfeit and inferior goods delivery lists, privately engraving our company's fake official seal for use in selling counterfeit and inferior goods testing reports, etc. The situation is extremely serious. In fact, the "Huaji" trademark has been held and used by our company and has not been authorized to other companies for production. In addition, these sales of counterfeit "Huaji" products have extremely poor quality, seriously harming customers, damaging the interests of customers and owners, infringing on the legitimate rights and interests of our company, and seriously disrupting market order.

For any malicious use, malicious registration of "Huaji" and similar trademarks and trade names; Registering companies with the "Huaji" brand name or similar names to confuse the public and sell counterfeit "Huaji" brand products; Selling counterfeit "Huaji" brand products by privately engraving our company's fake official seal; For any malicious attack on "Huaji" products, as well as the act of maliciously counterfeiting, producing, and selling "Huaji" products; The company has seriously infringed our trademark rights and trade name rights. Our company will severely crack down through the China National Intellectual Property Administration, market supervision departments at all levels, and courts at all levels, and will not condone, or even upgrade to a criminal level, to safeguard our legitimate rights and interests and the reputation of "Huaji".

4、 Reporting with rewards:

If any unit or individual discovers someone counterfeiting, registering, or relying on "Huaji" and similar trademarks or trade names, or discovers counterfeiting, production, or sales of "Huaji" products, they are welcome to provide relevant information to our company for reporting. Once verified, there will be a heavy reward. Bonus range: 5000 yuan -10000 yuan/time, depending on the size of the target.

Reporting email: 【 jshuajifloor@163.com 】

Reporting hotline: [Mr. Zhang 15251933132]

JIANGSU HUAJI NEW MATERIAL TECHNOLOGY CO., LTD

